
   
Protokoll Reymersholms IKs föreningsmöte 

Datum och tid: måndag 15 april, kl. 18.00-20.00 

Plats: Zinkensdamms IP, konferensrummet 

Deltagare: 
 

• Anders Tärnell – lagledare P09 och styrelseledamot 

• Miko Eriksson – styrelseledamot, sportchef, tränare P05 

• Linn Karlsson– sportchef flickor födda 2011 upp till damlaget 

• Sebastian Palmér– anställd kansliet, sportchef eftis upp till 12-13 år P/F 

• Fredrik Gustavsson – sportchef herrar A, talang & utv ansvarig P08-05 

• Anders Falkirk – damJ2, suppleant styrelsen 

• Mika Grote F 2015  

• Ulrika Hultfeldt – förälder till son i A-laget, dotter i F12 
 

Dagordning: 

1. Öppning av mötet 

Mötet öppnad och alla hälsas välkomna. 

2. Val av ordförande och sekreterare 

Miko Eriksson väljs som ordförande och Anders Tärnell som sekreterare 

 

3. Behandling av motioner 
a) Förslag på att hyra in buss till A-lagets (dam & herr) bortamatcher som är utanför 

Stockholm? 

- Policyn som finns är att reseersättning mot kvitto finns. Frågan är om det ska finnas en 

skillnad mellan seniorlagen vs ungdomslagen? Men seniorlagen har en egen budget som de 

själva kan disponera.  Ställa kostnad mot en buss vs milersättning? Ersättningen gäller enbart 

för matcher/serier utanför SL 

 

b) Reymersdagen är en bra start på säsongen. För att stärka gemenskapen och 

klubbkänslan anordnas spel och fotograferingar, utprovning av kläder och 

utrustning för kommande säsong 

- Reymers firar 125 år 1a september så kansliet äger frågan kring detta evenemang. Träffa A-

laget, skottävlingar, använda oss av fotografer från klubbens medlemmar. Frågan finns sedan 

tidigare hos kansliet om att komma fram med ett förslag – vad krävs för att genomföra ett 

lyckat arrangemang? 



   
 

c) Reymers behöver stärka sitt varumärke genom sociala medier. Vilka plattformar ska 

Reymers finnas på och vem är ansvarig? 

- Ungdomslagen sköter sina sidor själva, även seniorlagen inklusive sociala medier. 

- Föreningen behöver se över riktlinjer mm via ett arbete inom styrelsen där en 

kommunikationsplan skall utarbetas, här skall målgrupper och budskap mm definieras samt 

val av kanal för kommunikationen. 

 

d) Plantider - för små ytor, andra tider – hur fungerar fördelningen? 

- Fördelning mellan klubbarna 
o Sebastian har varit på möte med idrottsförvaltningen tillsammans med cirka 15-20 

andra Söderortsklubbar gällande planytor och fördelning. Där gick 
idrottsförvaltningen igenom hur fördelningen går till, och att det baseras på antalet 
medlemmar från föregående år. Det vill säga, för 2024 års planfördelningen så 
baseras det på antalet medlemmar för 2022, och idrottsförvaltningen satt då 2023 
med att fördela ut planytor för 2024.  

o Det innebär att om Reymers växer med 100 aktiva barn och Hammarby växer lika 
mycket, allt annat lika, så får de båda klubbarna oförändrad mängd träningstid. 

o Ordet var sedan fritt för samtliga klubbar, och den stående kommentaren var att alla 
föreningar tyckte att de hade fått för få träningstillfällen.  

o Det anläggs inte särskilt många nya planer, utan det Sebastian fick höra var att det 
anläggs en konstgräsyta i Hökarängen samt i Högdalen som troligtvis inte påverkar 
Reymers något.  
 

- Fördelning inom klubben 
o En planfördelning börjar med att dela upp tiderna i pojk och flicktider så att det 

procentuellt blir jämnt fördelat utifrån antalet spelare i flick och pojklagen, ungefär 
75% är killar och 25% är tjejer vilket innebär den fördelningen mellan pojk och flick.  

o Sedan läggs A-lag (herrar) och A-lag (damer) ut på respektive ”block”. Herrar och 
damer A-lag har rätt till vissa tider och tillfällen utifrån serietillhörighet.  

o Linn (sportchef dam) fördelar sedan ut flicklagen, Miko och Sebastian hjälps åt med 
pojklagen.  

o Flickor och pojkar födda 2016 och 2017 tilldelas en tid i veckan (16:00-17:30) på en 
åttondelsplan. I regel har åldersgrupperna 2011-2015 fått två träningstider var där 
ena är en ”dålig” tid (16:00-17:30) samt en ”bra” tid (17:30/19:00). Gäller dock inte 
alla lag då tiderna inte finns att alla ska få utifrån den regeln. Vissa lag i 
åldersgrupperna har också fått tre tillfällen i veckan utifrån förfrågan, och dessa läggs 
i regel på fredagar även om det skett undantag. Åldersgrupp 2005-2010 har blivit 
tilldelade tre träningstider per vecka där den tredje i regel ligger på fredagar. 
  

 
 
 
 
 
 
 
 



   
e) Hur fungerar det med köerna i Reymers? 

 
- Sebastian har hand om kö-hanteringen av nya spelare som vill börja spela. Utifrån 

styrelsens vision ”inga barn i kön” så bildar Sebastian nya lag i de åldersgrupper där kön 
har tillräckligt med spelare för att kunna bilda ett helt nytt lag. Succesivt plockas också 
spelare in i kön till redan befintliga lag.  

- Det har vi haft med oss och haft en tanke på att göra vid fördelning av plantider. En 
utmaning där är att det totala antalet träningstimmar blir färre, och att lagen då möjligtvis 
behöver en extra tid en gång i veckan för att komma upp i önskat antal träningsmängd, 
vilket då inte skulle göra någon skillnad när det gäller att få loss fler träningstider. En 
annan utmaning är att den första tiden (16:00-17:30) skulle bli 16:00-17:00 och många av 
lagen som har träningstid från 16:00 brukar börja 16:30 då det är svårt att hinna. Denna 
träning skulle då bara bli 30 minuter lång. Samma sak med den sista tiden (20:30-22:00), 
som skulle bli 21:00-22:00 och skulle nog anses vara för sen tid för många av lagen.  

 

f) Stärk bilden av Reymers med hjälp av merchandise på Tanto och Zinken 

- Det är en fråga om vad klubben ska prioritera bland de saker som vi i styrelsen känner vi 

behöver lägga mer tid på.  Frågan är ju vad Stadium vill göra och/eller om vi kan hitta en 

partner som kan ta risken – och sedan någon som sköter det.   

 

- Övriga frågor 

Inga andra frågor har kommit in. 

- Mötets avslutning 

 


